
  

 

 

Ishøj Skole   Den 5.4.2024 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 9.4.2024 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Ali Guversin, Daniel Petrera 

& Britt Kanstrup 

Dagsorden: 

 

 

 

1291 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

12/3-2024 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

1292 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om: 

• Betalingskortet Ishøj 

Pay. 

• Featureugen 

• Fag- og opgaveforde-

lingen er så småt gået i 

gang. 

• Lærer Derya Harman-

kaya har opsagt sin 

stilling. Deryas sidste 

dag er den 30/4-24. 

Der er fundet løsninger 

på hende under-

visningsmæssige opga-

ver frem til sommerfe-

rien 

• Pædagog Jannie Klau-

sen er begyndt i 0.a 

som assistent. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1293 

Information og orientering fra mødet i Ishøj Skoleforum 

(orientering og drøftelse) 20 min.  

a. Der blev afholdt møde i Ishøj Skoleforum den 4/4-24 

b. Punkter på dagsorden var ”Skærmforbrug og mobiltele-

foner på skoler” og præsentation/drøftelse af ”Brugertil-

fredshedsundersøgelse af folkeskolen og sfo 2023” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1294 

Tilsyn med princip for trivsel (drøftelse og beslutning) 15 

min.  

a. Er der noget som skolebestyrelsen ønsker en særlig til-

bagemelding på  

b. Gældende princip er vedlagt  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Katja Carstensen orienterede 

om: 

• Aprilbørnene er be-

gyndt, der er 24 elever. 

• Mål og indholdsbe-

skrivelser på kommu-

nalt plan går snart i 

gang. Der skal dog lige 

vælges en konsulent, 

som skal stå for pro-

cessen. 

• Pædagog Mads Johan-

sen begynder d. 1/5-

24. 

 

 

Fint møde. Temaet var 

skærmbrug i skolen, der var 

ikke fokus på SFOen. To af 

vores elever fortalte om deres 

syn på skærmbrug i skolen. 

Der var en god og bred dia-

log på mødet. 

Mødet blev afrundet med, at 

Kasper Bjerring fortalte om 

en Novo Nordisk projektbe-

villing indenfor sundhed. 

Jonas Kjeldgaard håber, der 

kan komme et skolemadspro-

jekt ud af bevillingen. 

Forældretilfredshedsundersø-

gelsen blev også drøftet. 

 

 

Skolebestyrelsen ønsker til-

bagemelding fra personalet 

om følgende: 

• Lærernes opfattelse af 

den generelle trivsel i 

de enkelte klasser. 

• Er det blevet sværere 

at være lærer/pædagog 

på Ishøj Skole? 

• Er princippet dæk-

kende nok for persona-

let? 



  

1295 

Tilsyn med princip for deltagelse i arrangementer udenfor 

skoletid  (drøftelse og beslutning) 15 min. 

a. Er der noget som skolebestyrelsen ønsker en særlig til-

bagemelding på  

b. Gældende princip er vedlagt  

 

1296 

Udvidelse af Ishøj Skole (orientering) 5 min.  

a. Seneste nyt 

 

 

1297 

SB-Sommerfest fredag den 21/6-24 (orientering) 10 min.  

a. Seneste nyt 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1298 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Medarbejderne 

d. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afholder alle klasser et soci-

alt klassearrangement med 

lærerdeltagelse? 

 

 

 

Byggeriet går som planlagt. 

Håndværkerne er hensyns-

fulde. 

 

 

Der har været afholdt for-

møde i dag med deltagelse af 

seks elevrådsrepræsentanter, 

der var vel forberedte samt 

Suzanne Sølberg.  

Der er nyt møde om et par 

uger, hvor Camilla Anker-

kilde, Camilla Arler, Su-

zanne Sølberg og Martin Ol-

sen deltager.  

Efterfølgende vil der være et 

nyt møde, hvor elevrådsre-

præsentanterne er med igen. 

 

 

a. 

Elevrådet nævnte følgende: 

• Skoleforum, hvor 

skærmbrug var på 

dagsordenen. 

• Skolebussen er stadig 

uafklaret. Afventer sta-

dig svar.  

• Ishøj Pay 

• Featuren som elevrå-

det havde evalueret. 

Der havde været 

mange elever i gården, 

hvilket var dejligt. 

Verdensmålene havde 

ikke stået helt klart. 

Der var mange ens 

dage i værkstederne. 

Torsdagen var for 

lang. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fredagen var hyggelig. 

Fint at arbejde på 

tværs af klasserne. 

Fint at afslutte efter 

værkstedet i hallen 

hver dag. 

• Vandautomat blev 

drøftet. 

• Mulighed for små og 

store portioner i kanti-

nen ønskes. 

 

b. 

Intet 

 

c. 

Nikolai Rasmussen nævnte 

følgende: 

• Tredje årgang er flyttet 

over i fritidshuset. 

• Spirebørnene er i 

SFOen nu, og de er 

søde og glade. 

• Featureugen var fin 

selv om undervis-

ningsdifferentieringen 

var svær. 

Det sociale samvær 

var fint. 

Konfliktniveauet var 

meget lavt. 

 

d. 

Ole Wedel-Brandt nævnte 

følgende: 

• Partnerskabet ”Sundt 

liv og trivsel. 

• Beredskabsplaner 

ifølge ”Barnets Lov”. 

• Han har talt med Sara 

de Masi om skolebus-

sen, og hun rykkede 

straks for svar. 

 

 

 

 



  

1299 

Eventuelt 5 min 

 

 

 

1300 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

1301 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

Intet 

 

 

 

 

Der var for meget drøftelse 

under meddelelser. 

 

 

Se særskilt referat. 
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